
تیم ملی امیـــد ایران در حالی به عنوان نایب قهرمانی 

رقابت های غرب آسیا رسید که به گفته سرمربی این تیم، 

فرصت کم بررسی نفرات در این رده سنی و نداشتن زمان 

لازم برای انجام کارهای تاکتیکی به منظور هماهنگی 

هرچه بیشـــتر باعث شـــد تا امیدها در شرایط آرمانی 

به این مســـابقات اعزام نشوند. درخصوص رقابت های 

غرب آســـیا و آخرین وضعیت تیم ملی امید دقایقی با 

رضا عنایتی ســـرمربی این تیم به گفت وگو پرداختیم 

که در ادامه می خوانید. 

نایب قهرمانی در مســـابقات قهرمانی غرب آسیا جای 

تبریک دارد؟

معمولا تبریک برای قهرمانی اســـت و ما متاســـفانه به این 

عنوان نرســـیدیم. البته جام سنگینی را پیش رو داشتیم و 

اصلا خودمان هم فکر نمی کردیم چنین شرایطی را داشته 

باشیم. دیدگاه ما این طور بود که بعد از چهار پنج روزی که با 

بچه ها تمرین کردیم، وارد تورنمنتی می شویم که بازی های 

ســـنگینی داریم. ضمن اینکه جدای از بازی های سنگین، 

هوا هم بســـیار گرم بود و ساعت تمرینی خوبی را هم برای 

مـــا تدارک ندیده بودند. ما 5 بعدازظهر در اوج گرما تمرین 

می کردیـــم. اتفاق بدتری هم کـــه برای ما افتاد این بود که 

یک روز در میان بازی می کردیم و فشـــردگی بازی ها کار را 

سخت کرده بود. این در شرایطی است که بچه های ما قبل 

از برگزاری اردو از اســـتراحت بازگشته و در شرایط مسابقه 

نبودند و همین باعث شده بود تا یک مقدار جمع وجور کردن 

تیم سخت شـــود. ما دوست داشتیم قهرمان شویم اما باور 

کنید جو ورزشگاه در بازی فینال به گونه ای بود که کارمان 

را بسیار سخت کرده بود. جو بازی با عراق و شرایط روحی و 

بدنی به قدری سنگین بود که من به شخصه از این وضعیت 

شوکه شده بودم. وضعیت واقعا عجیب وغریب بود. البته شما 

فقط تماشاگران داخل استادیوم را دیدید، همین اندازه هم 

بیرون ورزشگاه بودند و این موضوع برای من خیلی عجیب 

بود که این حجم از تماشاگر برای این بازی به ورزشگاه آمده 

است. درمجموع عملکرد کلی بچه های ما در این مسابقات 

عملکرد بدی نبود و توقعات من برآورده شد. بار فنی بچه های 

ما البته بالاتر از این صحبت هاســـت و باید عزم مان را جزم 

کنیم تا بتوانیم شرایط بهتری را تجربه کنیم چون برای رفتن 

به المپیک باید خیلی خیلی بهتر از اینها باشیم. 

اینکه کادرفنی تیم ملی امید دیرهنگام انتخاب شده 

و اردوی منتهـــی به اعزام هم دیر تشـــکیل شـــد، در 

برنامه ریـــزی و نتیجه ای که به دســـت آمد تا چه اندازه 

تاثیرگذار بود؟

ما را به این مسابقات دعوت کرده بودند و ما هم 6 روز بیشتر 

بـــرای دعوت از بازیکنان ایـــن رده و انجام کارهای بدنی و 

تاکتیکی فرصت نداشتیم. در هر صورت بچه ها از استراحت 

بازگشته بودند و این کار ما را سخت کرده بود اما به نظر من 

آن دســـتاوردی که می خواستیم، از این تورنمنت به دست 

آوردیم. بازی های تدارکاتی خیلی فشرده اما خوبی را پشت 

سر گذاشتیم اما لازم است تاکید کنم در سه چهار ماه آینده 

حتما چند مینی کمپ برگزار می کنیم و بازیکنانی که مدنظر 

داریم را زیر نظر می گیریم. ما کار را دیر شروع کردیم و ممکن 

است بازیکنانی از قلم افتاده باشند. بنابراین از دیروز صبح 

دوباره کارمان را در کمپ تیم ملی آغاز کرده و لیست جدیدی 

را استخراج کردیم و در حال بررسی نفرات هستیم تا خدای 

نکرده بازیکن مستعدی جا نماند تا ان شاءالله بتوانیم با یک 

تیم کامل و خوب مهیای رقابت های آینده شویم. 

بـــا توجه به ظرفیت های پیرامونـــی تیم و ابزاری که در 

اختیار دارید، قول صعود به المپیک بعد از حدود نیم 

قرن را می دهید؟

کار، فوق العاده سخت است. همه ما می دانیم که نسل های 

طلایی و بســـیار خوبی داشـــته ایم که این اتفاق برای آنها 

نیفتاده اســـت اما من به شما قول می دهم که همه ظرفیت 

و توان مان را به کار بگیریم تا به امید خدا با انجام بازی های 

آبرومندانه به المپیک برویم. خواســـته من و فدراسیون و از 

همه مهم تر مردم تحقق این امر است. امروز طرفداران فوتبال 

بسیار علاقه دارند تا این اتفاق بیفتد و ما هم بر این اساس 

قول می دهیم تا همه توان مان را بگذاریم تا این اتفاق خوب 

برای فوتبال مان رخ بدهد؛ هرچند من به تنهایی نمی توانم 

این موضوع را تضمین کنم. ما خیلی کمبودها داریم که اول 

باید آنها برطرف شوند. 

یکـــی از مهم ترین این نقص ها می تواند عدم همکاری 

تیم ها با تیم ملی امید باشد. 

بله درست است. البته خدا را شکر بعد از جلساتی که با رئیس 

فدراسیون و دوستان در سازمان لیگ داشتیم برنامه ریزی 

کردیم تا قانونی ایجاد شود تا باشگاه ها ملزم به همکاری با 

تیم ملی امید شوند. 

البته این قانون همیشه وجود داشته اما معمولا الزامی 

برای باشگاه ها ایجاد نمی کند. 

اگر قرار باشد این اتفاق بیفتد مطمئن باشید حسرت هر دوره 

را خواهیم خورد. من اگر ابزار نداشته باشم کاری نمی توانم 

انجام بدهم. ابزار یک مربی بازیکنان باکیفیتش هســـتند. 

اگر مربی بازیکن باکیفیت نداشته باشد هر کسی هم باشید 

نمی توانید کار خاصی انجام بدهید. بنابراین خواسته اول 

من که این مســـئولیت را قبول کردم این بوده که بازیکنان 

100 درصد در زمان هایی که ما اردو و بازی های تدارکاتی 

می گذاریم در اختیار من باشند تا بتوانیم به یک هماهنگی 

خوب برســـیم. ما دو ســـه ماه زمان را از دست داده بودیم، 

این در صورتی اســـت که همه تیم هایی که در این تورنمنت 

حضور داشـــتند حداقل 3 ماه در کنار هم کار کرده بودند و 

بازیکنان شان تحت اختیار بودند و همین امر به روند پیروزی 

یک تیم خیلی کمک می کند. 

تقابل بین کمیته ملی المپیک و فدراســـیون فوتبال، 

شما و تیم امید را اذیت نمی کند؟

الان شـــرایط خوب اســـت. جلســـه فوق العاده خوبی را با 

فدراسیون و کمیته داشـــتیم و فکر می کنم همه عزم خود 

را جـــزم کرده اند تا هم در بازی های هانگژو و هم در مرحله 

مقدماتـــی با قدرت ظاهر شـــویم. در گام اول برای صعود 

به المپیک باید در رقابت های مقدماتی شـــرکت کنیم که 

سرنوشـــت ما را همین رقابت ها تعیین خواهد کرد. اگر ما 

از این مرحله صعـــود نکنیم در همین مرحله المپیک برای 

ما تمام می شـــود. بنابراین همه قول داده اند و ما هم تلاش 

می کنیـــم تا اتفاقات خوبی را رقم بزنیم؛ هرچند قول دادن 

یک بحث و پای کار آمدن یک بحث دیگر است. باید ببینیم 

در آینده چه اتفاقاتی می افتد. 

برنامه هـــای کوتاه مدت و بلندمدت تـــان برای آینده را 

توضیح می دهید؟

ما به امید خدا در تدارک هستیم تا یک اردوی 12-10 روزه 

را تدارک ببینیم تا بتوانیم در یک کشـــور خارجی دو بازی 

تدارکاتی دیگر را برگزار کنیم. همچنین به دنبال آن هستیم 

تـــا مینی کمپ های خود را برنامه ریزی و اجرایی کنیم. باید 

تاریخ این مینی کمپ را مشخص کرده و از بازیکنان مستعد 

دعوت کنیم تا به اردو بیایند و دوباره آنها را ببینیم. لیستی 

حـــدود 20 تا 30 نفره را دیدیم و برنامه ریزی می کنیم تا در 

ادامه سایرین را هم حتما ببینیم. لیگ امیدها و باشگاه هایی 

که بازیکن ساز هستند را هم مدنظر قرار دادیم تا اگر بازیکنی 

از قلم افتاده باشد در حال رایزنی هستیم تا بتوانیم از همه 

ظرفیت های ممکن استفاده کنیم. 

 عملکـــرد ضعیف خط دفاعی در این رقابت ها را چطور 

ارزیابی می کنید؟ 

اتفاقا بازیکنان باکیفیتی را در ســـاختار دفاعی تیم داریم. 

بازیکنانی مانند حزباوی، فلاح، گودرزی و... از کیفیت بسیار 

خوبی برخوردار هســـتند اما باز هم تاکید می کنم به خاطر 

کمبود زمان نتوانستیم کار تاکتیکی آنچنانی انجام بدهیم 

و این عملکرد به خاطر ناهماهنگی ای بود که وجود داشت. 

سامان فلاح نیز بعد از 5 ماه مصدومیت به میادین بازگشته، 

این در حالی اســـت که در این مدت به خاطر تصادفی که 

کرده بود حتی زمزمه های خداحافظی او نیز شنیده می شد. 

با این حال سامان خیلی باغیرت بازی کرد. شرایط دفاعی 

تیم ملی را درســـت می کنیم، نگران نباشید. گل هایی که 

در این مســـابقات خوردیم به خاطر اشتباهات فردی بود، 

نه روی اشـــتباهات تیمی و گل هایی بـــود که خودمان به 

حریـــف تقدیم کردیم. ما به زمـــان نیاز داریم تا همه چیز را 

درست کنیم و مطمئن باشید همه توان خود را می گذاریم. 

برای بازی های آسیایی هانگژو قول قهرمانی داده اید؟

من هیچ قولی را به هیچ کســـی نه داده ام، نه می دهم و نه 

خواهم داد. 

صحبت هایـــی بود که با مـــدال طلای ایـــن رقابت ها 

برمی گردید؟

ان شـــاءالله که این اتفاق بیفتد اما مـــا قولی نداده ایم. در 

فوتبال قـــول دادن کار حرفه ای نیســـت و من هم اینقدر 

غیرحرفه ای نیستم که بخواهم از الان قول و قراری بگذارم. 

درباره قهرمانی تیم ملی بزرگسالان در کافا چه صحبتی 

دارید؟

این قهرمانی را به امیر قلعه نویی و بازیکنان این تیم تبریک 

می گویم ضمن اینکه یک تبریک جانانه هم به حسین عبدی 

ســـرمربی تیم ملی نوجوانان می گویم. تیم ملی نوجوانان 

طی یک بازی پرفشـــار و پراســـترس کره جنوبی را شکست 

داد و امیدوارم این روزهای خـــوب برای فوتبال ملی ایران 

ادامه دار باشد. 

کافا برای فوتبال ایران دستاوردی داشت؟

باید ببینید از بازی هایی که انجام می دهید چه دستاوردی 

دارید و چه هدفی را دنبال می کنید. این بازی ها، بازی های 

تدارکاتی خیلی خوبی برای تیم ملی بود به خصوص بازی آخر 

با ازبکستان. این طور بازی ها به این راحتی ها گیر نمی آید. 

فکر می کنم دســـتاوردی که تیم ملی لازم داشـــت را از این 

رقابت ها به دســـت آورد. هم جنبه هماهنگی بیشتر داشت 

و هم بازیکنان با تفکرات سرمربی آشنا شدند و درنهایت هم 

اینکه تیم ملی برای یک بازی سنگین تر آماده خواهد شد. 

درباره انتخاب جواد نکونام به عنوان سرمربی استقلال 

چه صحبتی دارید؟

انتخاب نکونام را به عنوان سرمربی استقلال تبریک می گویم 

و برای او آرزوی موفقیت می کنم. 

شـــنیده می شود گزینه ســـرمربیگری باشگاه پیکان 

هم هستید؟

از ســـه چهار تیم باشگاهی پیشـــنهاد داشتم اما الان همه 

تمرکزم روی تیم ملی امید است تا باری را به سرمنزل برسانم. 
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گفتوگو
محمد رهبری در گفت وگو با » فرهیختگان«: مسئولان فقط 

به تبریک اینستاگرامی بسنده می کنند!

بهاینمدالهاقانعنیستیم
مسابقات شمشـــیربازی قهرمانی آسیا در کشور 

چین برگزار شـــد و سابریســـت های ایران در این 

مسابقات درخشیدند. مدال برنز محمد رهبری، 

طلای علی پاکدامن که پس از 22 ســـال به دست آمد و مدال نقره 

تیمی و نایب قهرمانی آسیا سهم شمشیربازان ایرانی از این مسابقات 

بود. آنها کمتر از یک ماه دیگر برای حضور در مســـابقات قهرمانی 

جهان آماده می شوند و پس از آن بازی های آسیایی هانگژو را در پیش 

دارند. محمد رهبری پس از کســـب مدال برنز انفرادی و نقره تیمی 

این رقابت ها در گفت وگو با »فرهیختگان« گفت که به این مدال قانع 

نیست و این مدال ها شروع راه مدال آوری در مسابقات پیش رو است. 

یک مدال برنز ارزشمند سهم شما از مسابقات چین شد. 

خدا را شـــکر مســـابقات خیلی خوبی را پشت سر گذاشتم. از صبح 

آن روز 10 بـــازی را بـــردم و در بازی یازدهـــم مقابل حریف کره ای 

شکســـت خوردم. بازی کاملا پایاپای بود و با اختلاف خیلی کمی 

جلو می رفت ولی در لحظه آخر حریف کره ای پیروز شـــد. ولی خدا 

را شـــکر می کنم و از خودم راضی هســـتم که توانستم در مسابقات 

انفرادی خوب بازی کنم. 

و البته به این مدال بســـنده نکردیـــد و مدال نقره تیمی را هم 

گرفتید. 

بعد از شکست تیم ژاپن که یک جورهایی گربه سیاه ما شده بود و چند 

بار برابر آنها شکست خورده بودیم، این بار توانستیم آنها را با اختلاف 

زیاد شکســـت دهیم و این اتفاق خیلی خوب و قشـــنگی بود. ولی 

متاسفانه در فینال به کره جنوبی باختیم. این تیم بسیار خوب بازی 

کرد و از ما بهتر بود. کره جنوبی همیشه تیم قدرتمندی بوده و هست. 

مسابقات قهرمانی جهان پیش روی شماست و سطح مسابقات 

چندین برابر بالا می رود. چقدر از خودتان انتظار مدال دارید؟

 کمتر از یک ماه دیگر مســـابقات قهرمانی جهان را پیش رو داریم و 

این مدال هایی که گرفتیم برای ما پایان راه نیســـت. ما به اینها قانع 

نیستیم و این تازه شروع راه است. ما برای مسابقات قهرمانی جهان 

و مسابقات بعد از آن برنامه ریزی های بسیاری داریم و تمام تلاش مان 

را می کنیم که در مسابقات قهرمانی جهان هم خوب نتیجه بگیریم 

و با مدال برگردیم تا برای مسابقات آسیایی هانگژو حاضر شویم. 

پشـــت ســـر هم بودن بازی ها چقدر ممکن است روی عملکرد 

شما تاثیر بگذارد؟

خیلی به ما فشـــار می آورد و بدن ورزشـــکار با پشـــت سر هم بودن 

مســـابقات به سمت لاکتیکی شدن و خســـتگی می رود. احتمال 

مصدومیت هم در این شـــرایط بالا می رود ولی برنامه ریزی این طور 

است و دست ما نیســـت. ما فقط باید تمام سعی خودمان را بکنیم 

که با استراحت و ریکاوری درست دوباره تمرینات را شروع کنیم و از 

قهرمانی جهان هم دست پر برگردیم. 

روی طلای شـــما در بازی های آســـیایی هانگژو چقدر حساب 

کنیم؟

من تمام ســـعی ام را می کنم که در بازی های آسیایی بتوانم بهترین 

نتیجه را بگیرم. نمی خواهم هیچ مسابقه ای را از دست بدهم و باید 

به امید خدا در تمامی مسابقات خوب نتیجه بگیرم. 

این چند بار که از مسابقات جهانی دست پر و با مدال به کشور 

برگشتید، مسئولان وزارت ورزش و کمیته المپیک و... پاداشی 

به شما دادند؟ یا حداقل وعده پاداش از کسی گرفتید؟

نه هیچ خبری نیســـت. مســـئولان کمیته و وزارت ورزش و... فقط 

به یک پیام تبریک اینســـتاگرامی بســـنده کردند! ما نیاز داریم که 

مسئولان نگاهی به ورزش شمشیربازی داشته باشند و حداقل بعد از 

مدال آوری ها هوای ما را داشته باشند اما نه قبل و نه بعد از مدال آوری 

هیچ خبری نیست. امیدواریم مسئولان بعد از این همه نتایج خوبی 

که این تیم گرفته، نگاهی هم به شمشیربازی داشته باشند. 

رضا عنایتی در گفت وگو با »فرهیختگان«: قهرمانی می خواستیم اما توقعاتم از حضور در غرب آسیا برآورده شد

قول صعود؟ نسل های طلایی تر از ما هم صعود نکردند!
  غیرحرفه ای نیستم قول صعود یا قهرمانی بدهم        باشگاه ها همکاری نکنند حسرت المپیک هر دوره تکرار می شود        سامان فلاح از جان مایه گذاشت

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگارگروهورزش

آگهی مزایده
دانشگاه آزاد اسلامی واحد گرمسار در نظر دارد یک باب مغازه واقع در خیابان فیاض بخش 
را طبـــق مزایده به صورت اجاره واگذار نماید. لذا کلیه اشـــخاص می توانند جهت خرید 
اسناد مزایده به اداره تدارکات دانشگاه مراجعه نمایند.1- دانشگاه در رد یا قبول هر یک از 
پیشنهادات مختار است. 2-هزینه آگهی روزنامه به عهده برنده مزایده است. 3- مدت زمان 

خرید اسناد مزایده، ده روز کاری از تاریخ درج آگهی در روزنامه می باشد.

آگهی اختصاصی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه اجرایی قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260312008000631 تاریخ 1401/2/19  هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی شهرستان آق قلا پرونده کلاسه 1401114412008000153  تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضی آقای غفور طعنه  فرزند اراز محمد به شماره شناسنامه 16487  کد 
ملی 49700551914979205135 صادره از آق قلا در ششـــدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 189.33 متر مربع ، در قسمتی از باقیمانده ششدانگ پلاک 
شماره 328– فرعی از 1- اصلی واقع در اراضی آق قلا بخش 7- حوزه ثبتی ملک شهرستان 
آق قلا از سهمی آقای غفور طعنه تایید گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شـــود و درصورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را با ذکر شماره پرونده به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، به مرجع ثبتی دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است درصورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد .                       م.الف/15805 

 علی برقی سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک آق قلا
 تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/20 تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/4/4

برگ سبز و ســـند کمپانی خودرو پراید 132 مدل 89 

به رنگ نوک  مدادی به شـــماره موتور 3377733 و به 

شـــماره شاســـی S 1422289150879 و به شماره 

پلاک 24 – 287 ب 36 به نام جعفر آلبوغبیش مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ ســـبز و سند خودرو سواری پژو 206 مدل 1400 

به رنگ سفید به شماره موتور B 0105322 167 و به 

شماره شاســـی NAAP 41 FE 3 MJ 481415 و به 

شـــماره پلاک 14 – 923 هـ 66 به نام اوســـتا باهوش 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

صدای نخبگان، نگاه جوانان

روزنـــــــامه فرهیختـــــــگان

FA R H I K H T E G A N

WWW.FDN.IR
f a r h i k h t e g a n o n l i n e

شرکت مجتمع گاز پارس جنوبی پالایشگاه دهم ) فاز19(
دور دوم برگزاری فراخوان مناقصه عمومی همزمان با ارزیابی کیفی )یکپارچه( دومرحله ای 

شرکت مجتمع گاز پارس جنوبی
S.P.G.C

 پالایشگاه دهم پارس جنوبی  فاز 19 در نظر دارد دور دوم برگزاری مناقصه عمومی همزمان با ارزیابی کیفی )یکپارچه( شماره:   R10/99/018 تقاضای:3101199028  به  شماره فراخوان در سامانه ستاد 
ایران:   2002097684000038به شرح : خرید GATE VALVE را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران 
و بازگشایی پاکت ها، از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس WWW.SETADIRAN.IR انجام خواهد شد. لازم است مناقصه گران درصورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در 
سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. برآورد مناقصه : 78.400.000.000 ریال  و  تضمین فرآیند ارجاع کار : 3.920.000.000ریال بوده و  تضمین شرکت 

در فرآیند ارجاع کار به صورت یکی از تضامین قابل قبول وفق آیین نامه تضمین شماره 123402/ت50659 ه مورخ 94/09/22 هیات وزیران قابل قبول  می باشد. جدول زمان بندی به شرح ذیل می باشد:

تاریخاقدام ردیف

1402/04/06تاریخ انتشار مناقصه درسامانه1

1402/04/11مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه 2

1402/04/25مهلت زمانی ارسال پیشنهادات3

1402/04/25زمان بازگشایی پاکت ارزیابی کیفی مناقصه گران 4
 اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گذار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه ضمانتنامه فرآیند ارجاع کار )پاکت الف( :  آدرس: استان بوشهر -شهرستان کنگان -کیلومتر 20 جاده 
کنگان به عسلویه -سایت 2 منطقه ویژه اقتصادی انرژی پارس -پالایشگاه دهم -فاز 19 ، تلفن : اداره خدمات کالای پالایشگاه دهم : 07731466290-07731466283-فکس: 07731466273 تاییدیه 
فکس: 07731466271   اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه :  مرکز تماس : 41934 – 021    دفتر ثبت نام : 88969737 و 85193768  اطلاعات تماس دفاتر ثبت 

WWW.SETADIRAN.IR  روابط عمومی مجتمع گاز پارس جنوبینام سایر استان ها، در سایت سامانه
شماره شناسه 1517226

نوبت اول

یگانهعصاری
خبرنگار


